

<p>Ministry of Oil, Midland Oil Company (MDOC) (State Company)</p>	<p>وزارة النفط / شركة نفط الوسط (شركة عامة)</p>
<p>First Announcement for General International Tender No. (Mdoc-SOM.96.24.9020.01) of (Twin Acid Trailer QYT/1)</p>	<p>إعلان للمرة الأولى للمناقصة الدولية العامة للمزاد (Mdoc-Som.96.24.9020.01) الخاصة بشراء مضخة تحميض الأبلر (</p>
<p>Midland Oil Company, Midland Oil Company/Ministry of oil (an Iraqi state oil company established and exists under laws of the Republic of Iraq), its headquarters located in Baghdad, Bob -Alshara Square, behind Al-Quds Thermal Power Station ("Midland Oil Company" or "MDOC"), pleased to invite bidders, who's identified with terms and conditions, to submit their technical and commercial bids for the public tender No. (Mdoc-Som.96.24.9020.01) for (Wellhead fire pumps and the hoses and connections and Diesel Air Compressor), which is available on (www.mdoc.oil.gov.iq) as follows</p>	<p>بسر شركة نفط الوسط - وزارة النفط (وهي شركة نفط حكومية مؤسسة وقائمة بموجب قوانين جمهورية العراق، مكتبها المسجل في بغداد جمهورية العراق باسم (شركة نفط الوسط "ال" أو "دي.ا.سي") ومقرها في بغداد) يوب الشراء خلف محطة كهرباء الكسح الحراري) بدعوة الشركات ممن تطبق عليهم الشروط لتقديم عطاءاتهم الفنية والتجارية للمناقصة للمزاد (Mdoc-Som.96.24.9020.01) الخاصة ب (وكما يأتي من خلال الاطلاع على وثائقها المتصلة على الموقع الإلكتروني لشركة نفط الوسط (www.mdoc.oil.gov.iq))</p>
<p>1. Tender's title (Twin Acid Trailer QYT/1)</p>	<p>1- عنوان المناقصة: الخاصة بشراء مضخة تحميض الأبلر</p>
<p>2. Tender's type: General / international</p>	<p>2- نوع المناقصة :- عامة / دولية</p>
<p>3. Budget Type :- (OPEX budget)</p>	<p>3- الميزانية (التشغيلية) :- الميزانية (التشغيلية)</p>
<p>4. Estimated Budget:- (739,800) \$</p>	<p>4- الميزانية المقدرة :- (739,800) \$ بحسب حالة وثيقة وخمسون ألف وثمانمائة دولار أمريكي لا غيرها</p>
<p>5. Announcement Date : on Monday in (30/10/2024)</p>	<p>5- تاريخ النشر :- يوم الاثنين الموافق (30/10/2024)</p>
<p>6. Tender Documents :- the interested bidders can buy the tender documents as follows :-</p>	<p>6- وثائق المناقصة :- يتسكن الراغبين شراء الوثائق كما يأتي :-</p>
<p>a. Venue : MDOC HQ- Dept. of Contracts , Section of Tender ;</p>	<p>أ- مكان بيع وثائق المناقصة :- مقر شركة نفط الوسط قسم العقود، شعبة المناقصات والمزايدات</p>
<p>b. Time : the tender documents available from(9) a.m. to (12) p.m. during official working days starting from the above-mentioned date.</p>	<p>ب- وقت بيع الوثائق :- في أيام الدوام الرسمي من الساعة (9:00 صباحاً) إلى الساعة (12:00 مساءً) ابتداء من تاريخ النشر أعلاه</p>
<p>c. Price : (500,000) IQD for tender documents, taking in to consideration this amount is non-refundable unless otherwise MDOC cancels the tender or changed the procurement method.</p>	<p>ج- سعر وثائق المناقصة :- مبلغ قدره (500,000) خمسة مائة ألف دينار عراقي، علماً ان هذا المبلغ غير قابل للرد إلا إذا ألغيت المناقصة من قبل شركة نفط الوسط أو تم تغيير أسلوب التعاقد</p>
<p>7. Technical conference :- a technical conference will held to answer the bidders queries as follows :-</p>	<p>د- المؤتمر الفني :- سيتم عقد مؤتمرات فني الإجابة على استفسارات ممثلي العطاءات وكما يأتي :-</p>